
 
Україна 

ШЕПЕТІВСЬКА МІСЬКА РАДА 

ХМЕЛЬНИЦЬКОЇ ОБЛАСТІ 
 

ПРОТОКОЛ 

ХLVІ (позачергової) сесії міської ради VІІ скликання 

 
 

18 вересня 2018 року               м. Шепетівка 

10.00 год                                                 велика зала засідань виконавчого комітету 

Шепетівської міської ради 

 

Всього депутатів міської ради    – 34 чол. 
 

Присутніх на сесії депутатів      – 21 чол. 

         (список додається) 
 

Запрошених                                  –  5 чол. 

         (список додається)  
 

В сесійній залі присутні заступники міського 

голови, начальники управлінь та відділів 

виконавчого комітету Шепетівської міської ради, 

представники ЗМІ. 
 

 
 

Засідання ХLVІ (позачергової) сесії  міської ради VІІ скликання розпочинає і веде міський 

голова Полодюк М.І.. 
 

Міський голова Полодюк М.І. запропонував депутатам міської ради зареєструватись за 

допомогою електронної системи голосування «Віче», після чого повідомив, що присутні 21 

депутат міської ради та міський голова, сесія є повноважна та оголосив засідання ХLVІ 

(позачергової)  сесії  міської ради VІІ скликання відкритим. 
 

Прозвучав Державний Гімн України. 
 

Міський голова Полодюк М.І. повідомив, що вранці о 9.50 год. відбулося засідання голів 

депутатських комісій та депутатських фракцій, було обговорено проект рішення «Про 

внесення змін до бюджету міста на 2018 рік» та вирішено внести пропозицію включити в 

порядок денний ХLVІ (позачергової) сесії  дане питання. 

 

Міський голова Полодюк М.І. повідомив, що питання, які запропоновано розглянути на  

сесійному засіданні, депутатами опрацьовано на засіданнях постійних комісій, зокрема:  

 

1. Про внесення змін та доповнень в Додаток 2 до рішення XVIII (позачергової) сесії 

міської ради VII скликання № 1 від 12 січня 2017 року «Про затвердження Положень 

про місцеві податки і збори у м. Шепетівка» 

Доповідає: Дрищ В.О. – начальник фінансового 

управління   

2. Про внесення змін до бюджету міста на 2018 рік. 

Доповідає: Дрищ В.О. – начальник фінансового 

управління   

 



3. Різне 
 

Міський голова Полодюк М.І. запропонував затвердити «за основу» і «вцілому» з 

доповненнями перелік питань порядку денного ХLVІ (позачергової) сесії  міської ради VІІ 

скликання. Пропозиція ставиться на голосування і приймається. 

 

 

„За”– 21+1 голос міського голови, „проти” – немає, „утримались” – немає, ,,не брали участі 

в голосуванні” – немає. 
 

І. 
 

СЛУХАЛИ: Начальника фінансового управління Дрища В.О. про внесення змін та 

доповнень в Додаток 2 до рішення XVIII (позачергової) сесії міської ради VII скликання 

№1 від 12 січня 2017 року «Про затвердження Положень про місцеві податки і збори у м. 

Шепетівка», який повідомив, що проект рішення розглянуто на засіданні профільної 

депутатської  комісії, зауважень та доповнень не надходило. 
 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи будуть питання до 

доповідача.  

 

На запитання до доповідача записались 3 депутатів  міської ради. 

 

ВИСТУПИЛИ: депутат міської ради Веселкова Г.П. з запитанням  від кого надійшла 

пропозиція встановлення податку в розмірі 0,002 відсотка та чому ставка податку не 

встановлена на рівні 0 відсотків. 

Начальник фінансового управління Дрищ В.О. повідомив, що це була пропозиція від 

керівництва ДП «Шепетівське лісове господарство». Ставку на рівні нуля встановити немає 

можливості. 

 

 Міський голова Полодюк Михайло Іванович за 

1.   Биков Віталій Петрович за 

2.   Верхогляд Михайло Іванович за 

3.   Веселкова Галина Петрівна за 

4.   Волоткевич Ігор Васильович за 

5.   Герасимчук Тамара Миколаївна за 

6.   Гетьман Василь Михайлович за 

7.   Кикоть Микола Юрійович за 

8.   Костюк Володимир Володимирович за 

9.   Курганський Олександр Олексійович за 

10.   Літвін Юлія Віталіївна за 

11.   Микитюк Тамара Миколаївна за 

12.   Одуд Богдан Михайлович за 

13.   Пісарцов Дмитро Валерійович за 

14.   Примак Віталій Олександрович за 

15.   Пустовойт Олександр Степанович за 

16.   Савчук Руслан Віталійович за 

17.   Синюта Володимир Володимирович за 

18.   Спеціальний Павло Андрійович за 

19.   Холява Петро Ярославович за 

20.   Шайнога Юрій Миколайович  за 

21.   Яковлева Наталія Василівна за 



ВИСТУПИЛИ: депутат міської ради Спеціальний П.А. з запитанням які відсотки податку за 

землю входили в рентні платежі, які ДП «Шепетівське лісове господарство» сплачувало до 

бюджету. 

Начальник фінансового управління Дрищ В.О. повідомив, що землі лісогосподарського 

призначення не оподатковувались, оскільки ДП «Шепетівське лісове господарство» немає 

земельної документації та даний поданок не включений в рентні платежі.  

 

Начальник Шепетівського відділення  Славутської ОДПІ Ординська В.М. пояснила, що 

згідно ст.. 273 Податкового кодексу податок за лісові землі справляється як складова 

рентної плати, що визначається податковим законодавством, платник близько 4 млн.грн. 

податків вже сплатив. Надала інформацію, що лісове господарство утримує 338 гектарів 

лісових земель плата  встановлена за 1 гектар. 

 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи будуть бажаючі 

виступити. 

На виступ  записався 1 депутат  міської ради. 

 

ВИСТУПИЛИ: депутат міської ради Спеціальний П.А. вніс пропозицію викласти п.1 в 

наступній редакції «податок за землі лісогосподарського призначення, справляється у розмірі 0,00 

відсотка від їх нормативної грошової оцінки.» 

 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію прийняти проект 

рішення «за основу».  Пропозиція приймається. 

 

 

„За”– 21+1 голос міського голови, „проти” – немає, „утримались” – немає, ,,не брали участі 

в голосуванні” – немає. 
 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію депутата міської ради 

Спеціального П.А.. викласти п.1 в наступній редакції «податок за землі лісогосподарського 

 Міський голова Полодюк Михайло Іванович за 

1.   Биков Віталій Петрович за 

2.   Верхогляд Михайло Іванович за 

3.   Веселкова Галина Петрівна за 

4.   Волоткевич Ігор Васильович за 

5.   Герасимчук Тамара Миколаївна за 

6.   Гетьман Василь Михайлович за 

7.   Кикоть Микола Юрійович за 

8.   Костюк Володимир Володимирович за 

9.   Курганський Олександр Олексійович за 

10.   Літвін Юлія Віталіївна за 

11.   Микитюк Тамара Миколаївна за 

12.   Одуд Богдан Михайлович за 

13.   Пісарцов Дмитро Валерійович за 

14.   Примак Віталій Олександрович за 

15.   Пустовойт Олександр Степанович за 

16.   Савчук Руслан Віталійович за 

17.   Синюта Володимир Володимирович за 

18.   Спеціальний Павло Андрійович за 

19.   Холява Петро Ярославович за 

20.   Шайнога Юрій Миколайович  за 

21.   Яковлева Наталія Василівна за 



призначення, справляється у розмірі 0,00 відсотка від їх нормативної грошової оцінки.».  Пропозиція 

не приймається. 

 

 

„За”– 5, „проти” – немає, „утримались” – 10+1 голос міського голови, ,,не брали участі в 

голосуванні” – 6. 

 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію прийняти проект 

рішення «в цілому».  Пропозиція приймається. 

 

 Міський голова Полодюк Михайло Іванович утримався 

1.   Биков Віталій Петрович  утримався 

2.   Верхогляд Михайло Іванович не голосував 

3.   Веселкова Галина Петрівна  за 

4.   Волоткевич Ігор Васильович не голосував 

5.   Герасимчук Тамара Миколаївна не голосував 

6.   Гетьман Василь Михайлович  за 

7.   Кикоть Микола Юрійович утримався 

8.   Костюк Володимир Володимирович утримався 

9.   Курганський Олександр Олексійович не голосував 

10.   Літвін Юлія Віталіївна утримався 

11.   Микитюк Тамара Миколаївна утримався 

12.   Одуд Богдан Михайлович утримався 

13.   Пісарцов Дмитро Валерійович не голосував 

14.   Примак Віталій Олександрович  за 

15.   Пустовойт Олександр Степанович утримався 

16.   Савчук Руслан Віталійович утримався 

17.   Синюта Володимир Володимирович утримався 

18.   Спеціальний Павло Андрійович  за 

19.   Холява Петро Ярославович  утримався 

20.   Шайнога Юрій Миколайович   за 

21.   Яковлева Наталія Василівна не голосував 

 Міський голова Полодюк Михайло Іванович за 

1.   Биков Віталій Петрович за 

2.   Верхогляд Михайло Іванович за 

3.   Веселкова Галина Петрівна за 

4.   Волоткевич Ігор Васильович за 

5.   Герасимчук Тамара Миколаївна за 

6.   Гетьман Василь Михайлович за 

7.   Кикоть Микола Юрійович за 

8.   Костюк Володимир Володимирович за 

9.   Курганський Олександр Олексійович за 

10.   Літвін Юлія Віталіївна за 

11.   Микитюк Тамара Миколаївна за 

12.   Одуд Богдан Михайлович за 

13.   Пісарцов Дмитро Валерійович за 

14.   Примак Віталій Олександрович за 

15.   Пустовойт Олександр Степанович за 

16.   Савчук Руслан Віталійович за 

17.   Синюта Володимир Володимирович за 

18.   Спеціальний Павло Андрійович за 



„За”– 21+1 голос міського голови, „проти” – немає, „утримались” – немає, ,,не брали участі 

в голосуванні” – немає. 

 

ПОСТАНОВИЛИ: Проект рішення «Про внесення змін та доповнень в Додаток 2 до 

рішення XVIII (позачергової) сесії міської ради VII скликання № 1 від 12 січня 2017 року 

«Про затвердження Положень про місцеві податки і збори у м. Шепетівка»» прийняти як 

рішення сесії (додається рішення №1). 

 

ІІ. 

 

СЛУХАЛИ: Начальника фінансового управління Дрища В.О. про Про внесення змін до 

бюджету міста на 2018 рік. 
 

 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи будуть питання до 

доповідача. 

 

На запитання до доповідача записались 2 депутати  міської ради. 

 

ВИСТУПИЛИ: депутат міської ради  Примак В.О. з запитанням чи потребують заплановані 

вулиці потребують капітальний та поточний ремонт. 

 

Начальник фінансового управління Дрищ В.О. пояснив, що дані вулиці потребують 

капітальний ремонт. 

 

ВИСТУПИЛИ: депутат міської ради Шайнога Ю.М. , керівник КП «Шепетівське ремонтно-

експлуатаційне підприємство», пояснив, що міська рада на даний момент не може 

виконувати капітальний ремонт, оскільки рахунки 4 рік заблоковано. КП «Шепетівське 

ремонтно-експлуатаційне підприємство» не може самостійно виконувати капітальний 

ремонт з залученням підрядників, оскільки підприємство є не розпорядником, а 

отримувачем бюджетних коштів. 

 

ВИСТУПИЛИ: депутат міської ради  Примак В.О. уточнив чи планується капітальний 

ремон доріг  в майбутньому. 

 

Міський голова Полодюк  М.І. пояснив, що як тільки буде розблоковано рахунки, буде 

виконуватись капітальний ремонт доріг. 

 

ВИСТУПИЛИ: депутат міської ради Спеціальний П.А. з запитанням чи немає перешкоди 

для проведення проведення поточного ремонту вулиць. 

 

Міський голова Полодюк  М.І. відповів, що на нараді з даного питання був присутній 

представник Казначейства, який повідомив, що перешкоди немає. 

 

ВИСТУПИЛИ: депутат міської ради Пустовойт О.С. з запитанням до керівника КП 

«Шепетівське ремонтно-експлуатаційне підприємство» Шайноги  Ю.М. щодо якості 

виконання поточного ремонту доріг. 

Депутат міської ради Шайнога Ю.М., керівник КП «Шепетівське ремонтно-експлуатаційне 

підприємство» повідомив, що на початку поточного році був направлений лист  на 

виконавчий комітет Шепетівської міської ради з переліком вулиць, які можливо 

відремонтувати тільки суцільним покриттям. 

19.   Холява Петро Ярославович за 

20.   Шайнога Юрій Миколайович  за 

21.   Яковлева Наталія Василівна за 



 
 

Надійшла пропозиція прийняти проект рішення «за основу» та «в цілому» як рішення сесії. 
 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію прийняти проект 

рішення «за основу» та «в цілому» як рішення сесії. Пропозиція приймається. 

 

 

„За”– 21+1 голос міського голови, „проти” – немає, „утримались” – немає, ,,не брали участі 

в голосуванні” – немає. 
 

ПОСТАНОВИЛИ: Проект рішення «Про внесення змін до бюджету міста на 2018 рік» 

прийняти як рішення сесії (додається рішення №2). 

 

ІІІ. 

«Різне» 

На виступи записався міський голова Полодюк М.І.  

 

ВИСТУПИЛИ: Міський голова Полодюк М.І., який довів до відома депутатів, що 23 

вересня 2018 в місті відбудуться святкові заходи з нагоди відзначення Дня місті та запросив 

усіх присутніх;  їх родини  взяти участь у святкуванні. 
 

Міський голова Полодюк М.І. повідомив, що порядок денний сесії та список бажаючих 

виступити вичерпаний та оголосив ХLV (позачергову)сесію міської ради VІІ скликання 

закритою. 

Прозвучав Державний Гімн України. 

 

Міський голова                                                             Полодюк М.І. 

 Міський голова Полодюк Михайло Іванович за 

1.   Биков Віталій Петрович за 

2.   Верхогляд Михайло Іванович за 

3.   Веселкова Галина Петрівна за 

4.   Волоткевич Ігор Васильович за 

5.   Герасимчук Тамара Миколаївна за 

6.   Гетьман Василь Михайлович за 

7.   Кикоть Микола Юрійович за 

8.   Костюк Володимир Володимирович за 

9.   Курганський Олександр Олексійович за 

10.   Літвін Юлія Віталіївна за 

11.   Микитюк Тамара Миколаївна за 

12.   Одуд Богдан Михайлович за 

13.   Пісарцов Дмитро Валерійович за 

14.   Примак Віталій Олександрович за 

15.   Пустовойт Олександр Степанович за 

16.   Савчук Руслан Віталійович за 

17.   Синюта Володимир Володимирович за 

18.   Спеціальний Павло Андрійович за 

19.   Холява Петро Ярославович за 

20.   Шайнога Юрій Миколайович  за 

21.   Яковлева Наталія Василівна за 



Список  

депутатів присутніх на засіданні ХLVІ (позачергової) сесії  міської ради VII скликання  

18 вересня 2018 року 

 

 

 

 

 

 
 

  

1.  Биков Віталій Петрович Позафракційний 

2.  Верхогляд Михайло Іванович ВО «Свобода» 

3.   Веселкова Галина Петрівна Радикальна партія Олега Ляшка 

4.  Волоткевич Ігор Васильович ВО «Свобода» 

5.   Герасимчук Тамара Миколаївна Позапартійна 

6.  Гетьман Василь Михайлович Політичнапартія «Об’єднання 

«Самопоміч» 

7.   Кикоть Микола Юрійович Безпартійний  

8.   Костюк Володимир Володимирович Політична партія «За конкретні 

справи» 

9.  Курганський Олександр Олексійович АграрнапартіяУкраїни 

10.   Літвін Юлія Віталіївна ВО «Батьківщина» 

11.  Микитюк Тамара Миколаївна Політична партія «За конкретні 

справи» 

12.  Одуд Богдан Михайлович ВО «Свобода» 

13.  Пісарцов Дмитро Валерійович ВО «Свобода» 

14.   Примак Віталій Олександрович Політичнапартія «Об’єднання 

«Самопоміч» 

15.   Пустовойт Олександр Степанович Політична партія «Сила громад» 

16.  Савчук Валентина Миколаївна Безпартійна 

17.  Синюта Володимир Володимирович Партія  «Блок Петра Порошенка 

«Солідарність» 

18.   Спеціальний Павло Андрійович Радикальна партія Олега Ляшка 

19.   Холява Петро Ярославович ВО «Свобода» 

20.   Шайнога Юрій Миколайович  Аграрна партіяУкраїни 

21.   Яковлева Наталія Василівна Безпартійна 



Список присутніх, запрошених 

на засіданні ХLVІ (позачергової) сесії міської ради VII скликання  

18 вересня 2018 року 

 

1. Мазярчук Тетяна Миколаївна     - журналіст ТОВ ТРК «LikeTV» 

 

2. Шамшурін Олександр Васильович        -  відеорепортер ТОВ ТРК «LikeTV» 

 

3. Сасюк Володимир Михайлович -  директор ДП  «Шепетівський лісгосп» 

 

4. Погребняк Ірина Леонідівна                 - журналіст обласного інформаційно-  

                                                                            аналітичного тижневика « День за Днем» 

5. Шпак Дмитро Миколайович                 - фотокореспондент обласного інформаційно-   

                                                                          аналітичного  тижневика « День за Днем» 

 

6. Ординська Валентина Миколаївна   - начальник Шепетівського відділення  

            Славутської ОДПІ 

 

 

 

 

Присутні мешканці міста – 10 чоловік.  

 


